
HOE BELANGRIJK IS DE (VERKEERS) VEILIGHEID OP HET DEFENSIE EILAND? 

Schriftelijke vragen van de fractie Splinter, volgens art. 42  

29 januari 2024 

Toelichting: 

Naar aanleiding van regelmatige meldingen bij onze fractie van bewoners van het Defensie eiland zou 

de fractie Splinter graag duidelijkheid willen hebben omtrent de veiligheid voor de 

bewoners/verkeersdeelnemers op het Defensie eiland. 

Veelgehoorde klachten hebben met name betrekking op de risicovolle stelconplaten. Op regelmatige 

basis vinden daar valpartijen plaats, omdat de stelconplaten al snel zijn gaan verzakken. Gevolg 

daarvan is dat de platen onregelmatig liggen/uitsteken. Ook is het al voorgekomen dat de metalen   

omrandingen van de stelconplaten los gaan zitten, omhoog komen en daarmee een gevaar vormen 

voor de weggebruikers én al meerdere keren hebben gezorgd voor lekke banden. 

Vragen: 

1)Wat moet er gebeuren alvorens actie wordt ondernomen om te zorgen voor een veilige 
omgeving?

2)Zijn de aangelegde stelconplaten tijdelijk en wordt dit verholpen in aansluiting of tegelijkertijd met 
de laatste activiteiten om het project geheel compleet af te leveren (aanleg brug etc.).

3)Wie is er in de ogen van de gemeente verantwoordelijk als er ongevallen/schade voorkomen? Is er 
een maximale termijn voor ingediende klachten van slachtoffers alvorens hun klachten (al dan niet 
ingediend via een rechtsbijstandverzekering) worden afgewikkeld?
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